
TRIBUNA MLADIH
Osrednji prostor vsega obkongresnega do-

gajanja je bil Trg Matije Gubca, na katerem je
bilo vse tri dni živahno od jutra do večera. šte-
vilne stojnice alternativnih gibanj so bile s svo
jimi provokativnimi gesli in plakati ter s pestro
ponudbo literature deležne velike pozornosti,
tako domačinov kot udeležencev kongresa. V
svojih biltenih so mladi predstavili svojo de-
javnost, program in uspehe, ki so jih do sedaj
dosegli. Najbolj so bili v oči mirovniki s papir-
natimi maketami raket v pisanih barvah, na
svoji stojnici pa so zbirali podpise v ,protest
proti aretaciji dveh poljskih državljanov. Velike
pozornosti pa tudi obrekovanja so bile deležne
predstavnice kluba Lilit — kluba za žensko
emancipacijo. Ekologi so se osredotočili na
aktualni problem gradnje elektrarn na Muri. Na
zasedanju ene izmed komisij je o tem sprego
voril tudi njihov delegat. V povezavi s fotogrupo
M so uredili precej plakatov s fotografijami in
spremnimalternativnim besedilom. Ko že go-
vorimo o fotogrupi M, povejmo, da so prodajali
regrat po 1500 din za kilogram, možno pa je
bilo kupiti tudi posamezne lističe. Prodajali so
ga kot posebno vrsto — nabranega ob jedrski
elektrami Krško.

Svojo stojnico je imela tudi založba Knjiž-
nice revolucionarne teorije. Naprodaj je imela
vse do sedaj izdane knjige; predstavila pa je
tudi knjigi, ki sta izšli ravno v času kongresa (S.
Mežnarič: Bosanci ter J. Šušteršič in M. Mil-
harčič — Hladnik: Šolska reforma je papirnati
tiger)

Program kulturnih prireditev se je v Krškem
začel že precej pred kongresom samim. Že pr-
vega marca je bil nastop altemativnih glasbe-
nih skupin. Do4. aprila se je zvrstilo lepo šte-
vilo literarnih prireditev, koncertov, razstav. V
petek, kosejekongreszačel, je naTrgu Matije
Gubca potekal maratonski rock koncert, na,
katerem je najprej nastopilo nekaj skupin \z
Krškega in okolice, v večernem programu pa so
se predstavile že uveljavljene slovenske sku-
pine, med njimi Pankrti in Agropop. Svojo
točko je imela tudi gledališka skupina Ane
Monro.V soboto sta nastopila še Jani Kovačič
in Marko Brecelj. Vse dni je potekal tudi celod-nevni video program Študentskega kulturnegacentra iz Ljubljane.Novinarji se nad pogoji za delo ne moremopritoževati. Resda v dvorane nismo mogli (za-radi premajhnih prostorov), zato pa je bilo narazpolago veliko monitorjev, ki so omogočaliredno spremljanje kongresnega dogajanja. In-formativna služba, akreditiranje, tiskovno sre-dišče — vse je kljub velikemu Številu novinar-jev in udeležencev delovalo brez napak,predvsem pa hitro.Tako, kongres je za nami, marsikaj se je do-gajalo, marsikaj je bilo izrečenega. Upajmosamo, da bo tudi kaj storjenega.Mile JovanovičTea Miška


